
Zápis č. 8/8/2017 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
z 24. augusta 2017 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Jozef Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter 
Kubica, David Soukeník 
Ospravedlnení: Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Ildikó Nagy 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Lukáš Diko – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Zároveň privítal na rokovaní aj nového generálneho riaditeľa Jaroslava Rezníka, ktorý bol 
20.6.2017 zvolený Národnou radou SR do funkcie generálneho riaditeľa RTVS. Funkčné 
obdobie J. Rezníka je od 2.8.2017 do 1.8.2022. Ako už radu informoval na ostatnom 
rokovaní, krátko po zvolení sa s novým GR RTVS stretol a prebrali všetky záležitosti, ktoré 
vyplývajú s platnej legislatívy a súvisia s Radou RTVS. Najdôležitejšia a základná povinnosť 
každého nového GR RTVS voči Rade RTVS je predložiť rade na prerokovanie Koncepciu 
riadenia a rozvoja RTVS a jej programovej služby s dôrazom na verejný záujem, ktorá má 
vychádzať z projektu riadenia a rozvoja, na základe ktorého bol GR RTVS zvolený do 
funkcie. Informoval, že v Operatívnych informáciách bude navrhovať uznesenie, ktorým 
Rada RTVS navrhne termín, do ktorého má GR RTVS predmetnú Koncepciu riadenia 
a rozvoja predložiť. Bolo tomu tak i v minulosti pri ostatných GR RTVS, pretože v zákone nie 
je taxatívne stanovený termín, preto považuje za potrebné, po dohode s GR RTVS, termín 
stanoviť uznesením. 
Poprial J. Rezníkovi veľa pracovných úspechov, šťastnú ruku pri voľbe najbližších 
spolupracovníkov a dúfa, že spolupráca s radou bude konštruktívna a v prospech celej 
RTVS a rovnako aj v prospech divákov a poslucháčov. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 93/2017: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2017 (spravodajca I. Gallo)  
6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávnych krajov 

a pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 
7. Priebežné vyhodnotenie letnej vysielacej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. Chudík 

a Ľ. Guman) 
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8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne  

 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesení č. 87, ktorému termín ešte neuplynul. Uviedol, že k zápisu z ostatného rokovania 
neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 94/2017 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

79.  Nevyhodnocuje sa.  

80.  Nevyhodnocuje sa.  

81.  Nevyhodnocuje sa.  

82.  Nevyhodnocuje sa.  

83.  Nevyhodnocuje sa.  

84.  Nevyhodnocuje sa.  

85.  Nevyhodnocuje sa.  

86.  Nevyhodnocuje sa.  

87.  Neuplynul termín. Predloženie Správy RTVS za I. polrok 2017 do VKM 

88.  Nevyhodnocuje sa.  

89.  Nevyhodnocuje sa.  

90.  Nevyhodnocuje sa.  

91.  Nevyhodnocuje sa.  

92.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že v RTVS sa už pracuje na koncepcii Zmluvy so štátom na roky 2017 
– 2022. 
I. Gallo, tak ako už v úvode naznačil, zo zákona, konkrétne z § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 
532/2010 o RTVS vyplýva pre GR RTVS povinnosť, predložiť rade na prerokovanie 
Koncepciu riadenia a rozvoja RTVS a jej programovej služby s dôrazom na verejný záujem, 
ktorá vychádza z projektu riadenia a rozvoja RTVS, na základe ktorého bol zvolený NR SR. 
Rada RTVS zase v zmysle § 8 ods. 1 písm. g) prerokúva predmetnú koncepciu a zaujíma 
k nej stanovisko. Navrhol termín nastaviť tak, aby to mohlo byť prerokované na 
decembrovom rokovaní. 
Členovia Rady RTVS vyslovili súhlas s týmto termínom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 95/2017 
Rada RTVS žiada GR RTVS, aby jej v zmysle § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 532/2010 
o Rozhlase a televízii Slovenska predložil Koncepciu riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie 
Slovenska a jej programovej služby s dôrazom na verejný záujem, ktorá vychádza z projektu 
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riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 16 ods. 2 písm. a), na základe 
ktorého bol zvolený Národnou radou SR.  
T: 15.11.2017 
Z: GR RTVS 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
J. Chudík požiadal, aby pri rokovaní o novej Zmluve so štátom bolo detské vysielanie 
zakotvené tak, že budú čísla špecifikované presne na tento typ vysielania a aby to nebolo 
zaradené pod iné programy.  
R. Ceizel, manažér Zmluvy so štátom, uviedol, že už o tom predbežne rokovali na MK SR 
a toto je dané rámcom zákona a bude naďalej prebiehať diskusia s ministerstvom. 
J. Rezník si myslí, že sa nájde nejaké riešenie, aby boli dodržané aj legislatívne rámce a aj 
aby sa učinilo za dosť tomu, čo spomína J. Chudík.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Celkové výdavky RTVS k 31.7.2017 predstavovali sumu 63,57 mil.€, t.j. 46,54 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 60,17 mil.€ - plnenie na 
47,13 % a kapitálové výdavky sú vo výške 3,23 mil. € - plnenie na 36,83 % a celkový 
prebytok bol vo výške 37,92 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele 
dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. Program bol 
upravovaný v súvislosti s úmrtiami viacerých osobností.  
V. Štofaník uviedol, že SRo rovnako upravil program v súvislosti s úmrtiami osobností. 
Spomenul, že SOSR absolvoval sériu predstavení v Rakúsku a v októbri sa začína sezóna.   
L. Diko uviedol, že v auguste bolo zaradené aj mimoriadne spravodajstvo v súvislosti 
s koaličnou krízou. Informoval, že v prieskume objektívnosti televízneho spravodajstva si 
STV stále udržiava prvú priečku.  
M. Kabát uviedol, že opakovane sa objavuje spomalené čerpanie v kategórii investičných 
výdavkov. Vzhľadom na to, že sa tým zabezpečuje obnova technologických zariadení sa 
chce spýtať, či existuje nejaký investičný plán, na základe ktorého sa postupuje. 
R. Doehring odpovedala, že peniaze sú alokované a závisí to od verejného obstarávania, 
ktoré sa predlžujú. 
M. Kabát požiadal o predloženie investičného plánu na najbližšie rokovanie DK.  
R. Doehring uviedla, že predložia na DK predmetný materiál. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 96/2017 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál.  
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
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P. Kubica uviedol, že DK sa zaoberala uvedenými verejnými obstarávaniami.  
D. Migrová informovala o obstarávaní z európskych fondov. Situácia je momentálne taká, že 
by sa to malo do konca roku stihnúť obstarať a rekonštrukcia v Košiciach by mohla budúci 
rok začať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 97/2017: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
P. Kubica uviedol, že DK prerokovala predložené zámery. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 98/2017: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát uviedol, že DK prerokovala všetky zámery, pri niektorých vyžiadala bližšie 
vysvetlenie od manažmentu, pretože sa v minulosti v súvislosti s notebookmi objavilo to, že 
sa ich nakúpilo veľa a tie neplnili svoj účel. DK chcela vedieť, či existuje nejaký plán obnovy 
a dohodli sa, že na najbližšie rokovanie DK bude predložený. 
A. Doležal sa spýtal, odkiaľ sú informácie o nehospodárnom nakladaní s notebookmi. 
M. Kabát uviedol, že sú to časy ešte pred týmto manažmentom. 
A. Doležal uviedol, že je tu technologický dlh z minulých čias a je snaha každé 4 roky 
obnovovať tieto technológie.   
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 99/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Nebola otvorená žiadna téma. 
 
5. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2017 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo uviedol, že ide o materiál predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 44 zo 16.3.2017. Správa je vypracovaná štandardným spôsobom, mapuje 
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informuje o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nej 
zatiaľ žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 100/2017: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2017 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15.9.2017 
Z: predseda Rady RTVS. 
  
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávnych 

krajov a pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 
L. Diko odprezentoval predložený materiál. Informoval, že pravidlá kopírujú aktuálnu 
legislatívu. Uviedol, že diskusie kandidátov budú, aj keď to legislatíva nevyžaduje. Nedá sa 
teraz hovoriť ešte o formáte, keďže nie je známy počet kandidátov. Upozornil, že programoví 
pracovníci musia dodržiavať tieto pravidlá. Už na ďalšie rokovanie rady bude predložená 
aktualizovaná verzia pravidiel, keď už bude známy počet kandidátov. Priblížil členov rady 
o spôsobe a rozsahu vysielania.  
M. Kákoš skonštatoval, že pravidlá sa opierajú o zákonné limity, sú tam podľa neho zahrnuté 
všetky podstatné veci. Myslí si, že najdôležitejšie je vysvetliť občanom, prečo ísť voliť 
a v povolebných diskusiách dbať na mieru nestrannosti.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 101/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s voľbami do orgánov samosprávnych krajov a pravidlá volebného vysielania. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Priebežné vyhodnotenie letnej vysielacej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 

Chudík a Ľ. Guman) 
T. Búza odprezentoval televíznu časť letnej vysielacej štruktúry. Čo sa týka sledovanosti boli 
podľa neho dosiahnuté výborné výsledky. Uviedol, že sledovanosť Tour de France bola silne 
ovplyvnená vylúčením P. Sagana. Vymenoval ťažiskové udalosti doterajšej letnej sezóny.  
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že rada konštatovala, že letná štruktúra bola veľmi dobre 
pripravená, ale treba si ešte počkať s hodnotením na koniec augusta. Kvalita vysielania 
zatiaľ bola veľmi dobrá. Pozitívne hodnotil aj detskú časť vysielania.  
V. Štofaník odprezentoval rozhlasovú časť vysielania. Spomenul všetky ťažiskové projekty 
vysielania a mimoriadne zmeny v štruktúre.  
J. Chudík skonštatoval, že aj rozhlasové vysielania bolo pripravené dobre a na všetky 
mimoriadne udalosti reagovalo promptne. Poznamenal, že by bolo dobré spropagovať aj 
ostatné okruhy a nielen Rádio Slovensko.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežné vyhodnotenie letnej vysielacej 
štruktúry RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 



Strana 6 z 6 
 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval o sťažnostiach, ktoré boli doručené na sekretariát rady a po diskusii 
k jednotlivým podnetom sa dohodol spôsob, akým bude rada odpovedať.  
 
9. Rôzne  
I. Gallo v mene celej rady poďakoval za spoluprácu riaditeľke Sekcie GR RTVS D. Migrovej, 
ktorá k 31.8.2017 končí vo funkcii a odchádza z RTVS.  
J. Rezník rovnako poďakoval D. Migrovej a predstavil jej nástupcu M. Knuta a novú 
hovorkyňu RTVS E. Rusnákovú. 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 4.9.2017. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

